





20 - 23 / 10 / 2024

HONG KONG CONVENTION & EXHIBITION CENTRE

## Form 2 Special Sponsorship Incentive for Invited Overseas Buyers 表格二 特激海外胃家禮遇

# Nominate Your Top Overseas Buyers To Enjoy Two-night Free Hotel Accommodation

To help you invite your existing and potential clients to attend the show, the **Special Sponsorship Incentive** is introduced. You can nominate your **overseas customers** to enjoy 2-night Free Hotel Accommodation on 20-22 October.

#### **Submit Your Nomination**

Submit the **Specially Invited Overseas Buyer List** via the following Online Submission Platform **on or before 20**<sup>th</sup> **August, 2024**.

### https://www.mega-show.com/data/hotel/hotel\_main.php

\*Please use the designated Log-in code & Password provided by the Show Organiser to complete the online submission.

#### **Terms & Conditions**

- (a) The nominee MUST be an OVERSEAS TRADE BUYER in order to be eligible for this Free Hotel Accommodation incentive.
- (b) The nominee and/or his/her company CANNOT be an EXHIBITOR of the show in order to be eligible for this incentive.
- (c) Each company will only be eligible for ONE single incentive offer.
- (d) The nominee is required to submit their flight booking receipt copies and must attend the show in person during 20-23 October, 2024 to enjoy this incentive.
- (e) Your nomination does not automatically entitle nominees to this incentive. The incentive will be provided at the total discretion of the Show Organiser.

## 提名您的特選海外客戶

尊享「兩晚免費酒店住宿禮遇」

為協助參展商邀請現有及潛在客戶前來參觀本展會,今年大會繼續加推免費酒店住宿禮遇,您可以提名您的**海外買家**尊享 10 月 20-22 日兩晚免費酒店住宿。

#### 提交提名名單

於 2024 年 8 月 20 日或之前透過以下網上呈交平台提交特邀海外買家名單。

### https://www.mega-show.com/data/hotel/hotel\_main.php

\*請使用由主辦機構提供給 貴公司的特定使用者登入密碼進入有關網上表格,並按指示完成呈交程序。

#### 條款及細則

- (a) 您所提名的買家必須為海外貿易買家,方可申請此免費酒店住宿禮遇。
- (b) 您所提名的買家及/或其公司必須非本屆展會的參展商,才可參與此免費酒店住宿禮遇。
- (c) 每家公司祇限享用一間免費酒店房間住宿。
- (d) 您所提名的買家須提交航班預訂收據副本並於 2024 年 10 月 20-23 日期間親臨參觀展會·方可享用此項禮遇。
- (e) 被提名者最終能否享有是項禮遇,主辦機構擁有最終決定權。